

KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebut harga adalah dipelawa daripada kontraktor yang berdaftar dengan Pusat Pendaftaran Kontraktor Negeri Sabah (PUKONSA) atau Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam mana-mana Kepala dan Sub-Kepala yang berkaitan dan mempunyai Sijil Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:

Bil	Rujukan Sebutharga	Tajuk	Kelas, Kepala & Sub Kepala	Harga (RM)	Tempat & Tarikh Pengambilan Dokumen Sebutharga
1	KKYS/CREATIVE INCUBATOR/2/ 2011	KERJA-KERJA PENGUBAHSUAIAN DAN KERJA-KERJA 'M & E' (FASA 1) LOT G-6, LOT G-10 ('GROUND FLOOR'), LOT 1-3 & 1-4 ('FIRST FLOOR'), BANGUNAN WINDROSE SQUARE, PENAMPANG BY-PASS, UNTUK KOLEJ YAYASAN SABAH (KYS) BAGI PROJEK "PENUBUHAN PUSAT INKUBATOR PEMBANGUNAN KANDUNGAN KREATIF DI SABAH" DI BAWAH SABAH DEVELOPMENT CORRIDOR (SDC)	PUKONSA Kelas C Tajuk II & Tajuk Kecil 1 ATAU PKK Kelas D Kepala II & Sub Kepala 1	RM 50.00 (Tidak dikembalikan)	Tempat Pejabat Ketua Eksekutif Kolej Yayasan Sabah, City Campus, Sembulan, Jalan Ibu Pejabat JKR, Off Jalan Mat Salleh, 88100 Kota Kinabalu. Tel 088-239 498 / 239 639 Tarikh 14 - 21 Disember, 2011 Masa 8 00 pagi - 5 petang

Dokumen Meja Sebutharga boleh diperiksa dan diperolehi mulai 13hb Disember 2011 pada waktu pejabat. Bayaran dokumen sebutharga ialah RM50.00 sahaja. Pembayaran dokumen sebutharga hendaklah dalam bentuk Wang Pos/Wang Kiriman Pos (Money Order)/Bank Draf/Cek yang ditulis atas nama KKYS Sdn Bhd. Dokumen sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah dengan membawa surat tauliah yang menunjukkan mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Sehubungan dengan itu wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa Sijil PENDAFTARAN ASAL yang dikeluarkan oleh pihak Pusat Pendaftaran Kontraktor Negeri Sabah (PUKONSA) atau PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK) dan Sijil Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Salinan yang disahkan benar bersama-sama Cop Syarikat.

Sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dihantar dalam sampul surat bertutup yang bertulis "KERJA-KERJA PENGUBAHSUAIAN DAN KERJA-KERJA 'M & E' (FASA 1) LOT G-6, LOT G-10 ('GROUND FLOOR'), LOT 1-3 & 1-4 ('FIRST FLOOR'), BANGUNAN WINDROSE SQUARE, PENAMPANG BY-PASS, UNTUK KOLEJ YAYASAN SABAH (KYS) BAGI PROJEK "PENUBUHAN PUSAT INKUBATOR PEMBANGUNAN KANDUNGAN KREATIF DI SABAH" DI BAWAH SABAH DEVELOPMENT CORRIDOR (SDC)" dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran Sebutharga, SEDIA

Setiausaha,
Jawatankuasa Pembukaan Sebut harga SEDIA
Lot 2, Tingkat Bawah, Wisma SEDIA
Off Jalan Pintas Penampang
88873 KOTA KINABALU, SABAH

Pada atau sebelum jam 12.00 tengah hari pada 22hb Disember 2011 (Khamis).

Kolej Yayasan Sabah tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah atau mana-mana sebutharga.